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Protokoll till förvaltningsgruppen för 
äldreförvaltningen 

Närvarande: 
Jens Barlas  Vision 
Maina Skarner  Vision 
Angelo Tapia   Akademikerförbundet SSR 
Dick Morén   SACO 
Patric Rylander, ordförande Äldreförvaltningen 
Jonna Hermansson  Äldreförvaltningen 
Erika Cederlöf  Äldreförvaltningen 
Ingrid Forssell  Äldreförvaltningen 
 
Förhindrade: 
Ulf Bjerregaard                  Kommunal  
Martin Junker  Vårdförbundet 
Karin Wrannvik  Ledarna 
 
 

Tidpunkt: 

Onsdag den 15 maj 2024, klockan 15.00 -16.00 

Plats: 

Äldreförvaltningen i Älvsjö och via Zoom 

 
1. Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes. 

 

2. Föregående protokoll 

Inget att rapportera.  

 
3. Kvarstående frågor från föregående möte 

      Inga kvarstående frågor.  

 

4. Övergripande information från arbetsgivaren 

Arbetsgivaren informerar att Jonna Hermansson nyligen har börjat 

som avdelningschef vid avdelningen för stadsövergripande 

äldreomsorgsfrågor. I samband med att hennes förra tjänst som bitr. 

avdelningschef inom samma avdelning behöver tillsättas kommer 

arbetsgivaren att utlysa en tjänst som enhetschef istället för bitr. 

avdelningschef. Detta innebär att avdelningen kommer att bestå av 

två enheter istället för flera team. Förändringen innebär också att 

chefsstrukturen blir lika för hela förvaltningen.  
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Akademikerförbundet SSR konstaterar att arbetsgivaren gör denna 

förändring redan nu innan chefsstrukturen har beslutats i VP 2025.  

Arbetsgivaren svarar att förändringen kommer att tas med i VP 2025 

men det betyder inte att vi redan nu kan göra en förändring. 

Förändringen hade troligen gjorts även om stadens nya chefsstruktur 

inte hade varit aktuell.  

Akademikerförbundet SSR frågar om en riskbedömning har gjorts 

då någon ny enhetschef ännu inte finns på plats. Arbetsgivaren 

svarar att det inte har gjorts någon riskbedömning men att det har 

förts en dialog med medarbetarna. Jonna Hermansson har än så 

länge båda chefsrollerna.   

 
5. Övergripande information från de fackliga 

organisationerna 
Akademikerförbundet SSR informerar att Angelo Tapia numera är 

huvudskyddsombud för hela äldreförvaltningen. 

Akademikerförbundet SSR kommer ha en facklig nätverksträff inom 

staden.    

Saco och Vision har inget att rapportera.  

 

6. Ärenden till äldrenämnden, se MeetingsPlus 

Inga synpunkter lämnades på ärenden som ska behandlas av 

nämnden den 21 maj.  

 

7. Personalfrågor (arbetsmiljö, kompetensförsörjning mm) 
Arbetsgivaren kommer att informera om arbetet med analys och 

implementering av riktlinjen för chefsstruktur på nästa 

förvaltningsgrupp i juni. Skyddsrond med perspektiv digital 

arbetsmiljö är på gång inför hösten.  Det blir en sommaravslutning 

för medarbetarna i juni. Planeringen för sommarsemestern är klar.  

  
8. Verksamhetsfrågor (inkl budget, VP mm) 

Arbetsgivaren informerar att anbudspresentationer har påbörjats 

inom projektet för nya sociala utförarsystem.   

 

9. Föranmälda frågor 
Inga föranmälda frågor.  

 

10. Övriga frågor 
 

11. Mötets avslutande och dag för justering av protokollet 

Mötet förklarades som avslutat. Justering senast måndag den 20 maj 

klockan 12:00.    

 

 

Vid protokollet 

Ingrid Forssell  

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/aldrenamnden


Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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